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ACTA DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ CONSULTIVA DE DEL PARC NATURAL DE SANT 
LLORENÇ DEL MUNT I L’OBAC  

 
 
 

CONVOCATÒRIA  

 
DATA: 29 de novembre de 2005 
HORA: 17:00 
LLOC: Ajuntament de Mura 
 
 
 
President: 
 
Sr. Ramon Espinach, cap de la Oficina Tècnica de Parcs Naturals. 
 

Assistents en representació del Consell Coordinador del Parc: 

 
Sr. Martí Perich i Singla, alcalde de l’Ajuntament de Mura. 
Sra. Sandra Sallés,  tècnica de Medi Ambient, Ajuntament de Terrassa. 
Sra. Marina Muntada Blancafort, tècnica de Medi Ambient de l’Ajuntament de Castellar del Vallès. 
 
 

Assistents en representació de les entitats i sectors: 

 
Sr. Joan I. Calderón Paz, representant de l’ADENC 

Sr. Àngel Casanovas i Crespo, president del Centre Excursionista de Terrassa. 
Sr. Jaume Galofre Gabarró, representat del Centre Excursionista de Terrassa. 
Sr. Francesc Macià, Unió Excursionista de Sabadell. 
Sr. Ramon Casamada, president de l’ADF de Castellar del Vallès. 
Sr. Melcior Vila, president de l’AAVV Vallhonesta. 
Sr. Salvador Vives i Jorba, representant de la Federació Catalana d’Espeleologia. 
Sr. Antoni Mata, assessor de la Federació Catalana d’Espeleologia. 

Sr. Lluís Llorens Santasusagna, president de l’ADF del Bages Oriental. 
Sr. Toti García Riba, president de l’ADF de Matadepera. 
Sr. Quim Vancells i Martí, representant de l’ADF de Matadepera 
Sr. Artur Adrià, gerent del Consorci de las Valls del Montcau  
 
 
Assistents de l’Àrea d’Espais Naturals de la Diputació de Barcelona: 
 
Sr. Vicenç Sureda Obrador, assessor de l'Àrea d'Espais Naturals 

Sr. Xavier Roget Padrosa, cap de la Direcció Territorial Occidental. 
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Sr. Àngel Miño Salinas, director del Parc Natural de Sant Llorenç del Munt i l'Obac. 
 
 
Han excusat la seva presència: 

 
Sr. Gabriel Marquès Villacampa, president del Centre Excursionista de Mura. 
 
ORDRE DEL DIA 
 
1.- Lectura i aprovació de l’acta de la reunió anterior.  
 
2.- Informe de gestió.  
 
3.- Línies generals del programa 2006.  
 
4.- Proposta de línies bàsiques de la xarxa de mobilitat per a l’ús públic del Parc:  
 

 Itineraris a peu. 

 Xarxa apta per a BTT. 

 Grans recorreguts.  

 Xarxa apta per a vehicles. 
 

5.- Torn de paraules.   
 

 
 
 

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 

 
El Sr. Ramon Espinach es dirigeix als assistents per donar-los la benvinguda i agrair-los la seva 
presència. Excusa la presència del Sr. Gabriel Marqués i presenta al Sr. Artur Adrià, gerent del Consorci 
per a la promoció turística “Valls del Montcau” que assisteix en substitució del representant del Gremi 
d’Hosteleria del Bages.  
 
El Sr. Ramon Espinach comunica als assistents la mort del Sr.  Josep Perich, conegut com l’avi de cal 
Carter i proposa donar el condol al seu fill, Sr. Martí Perich, present a la reunió, i fer-lo extensiu a la resta 
de la família i sers estimats. 
 
Seguidament proposa celebrar la propera reunió de la Comissió Consultiva abans de la reunió del 
Consell Coordinador i obre la sessió.  
 
 
 
1. Aprovació  de l'acta de la reunió anterior. 
 
El Sr. Ramon Espinach pregunta si tothom està d’acord amb l’esborrany presentat de l’acta de la reunió 
anterior. 
 
S’aprova l’acta de la reunió anterior sense cap esmena ni modificació. 
 
 
 
2. Informe de gestió. 
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El Sr. Àngel Miño destaca les principals activitats de cada un dels programes que s’han desenvolupat en 
el parc durant l’any 2005.  
 
  
 
 
Programa 1. CONSERVACIÓ I TRACTAMENT FÍSIC DEL TERRITORI 
 

Vigilància i control del planejament (I)   
• Informes  

– urbanístics     1 
– aprofitaments forestals  4 
– PTGMF    2 
– obertura/arranjament camins 5 
– línies elèctriques/telefòniques 1 
– fotos, filmacions, estudis ...  7 
– excursions, aplecs, proves  44 
– Diversos    18 
– PTGC     1 

 
• Informes més destacats: 

– Torre Salvans  camí d’accés (Matadepera), favorable condicionat. 
– Puig de la Balma consolidació construcció rural (Mura), favorable per a l’ús 

agrícola i denúncia de les obres per no ser per a ús agricola. 
– Els Caus  franja perimetral (Vacarisses), favorable condicionat. 
– Urb. Les Marines canonada abastament aigua (Sant Llorenç Savall), favorable 

condicionat. 
– Torrent de l’Escaiola franja protecció incendis (Matadepera), executat.  

 
 
Plans de prevenció i restauració  
 

–Pla de Vigilància i prevenció d’incendis: 

•Formació:  33 persones 

•Execució:  252.000 € 

•Resultats: Intervenció en 11 incendis 843 ha, 2 dins parc 0,0135 ha.  
 
 
– Restauració de zones afectades per l’incendi de 2003 

•Reparacions i restauracions en finques pròpies: 16.000 € 
 
– Restauració del medi natural i el paisatge 

•Hàbitats, espècies de flora i fauna:   19.000 € 
•Recuperació de zones tofoneres      4.200 € 
•Conveni Fecsa-Endesa     32 suports 
•Rescloses de la Vall d’Horta    12.000 €    

– Conservació del patrimoni arquitectònic i històricoarqueològic 
•Xarxa viària i pont de La Muntada:   32.000 € 
•Aparcaments      16.000 € 

 
 
Adquisició de terrenys i manteniment del patrimoni 
 

– Manteniment d’equips, màquines i instal·lacions       10.000 € 
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– Manteniment d’immobles, infrastructures i conreus   14.000 € 

– Les Refardes          18.000 € 
 
 
Pla de Seguiment de paràmetres ecològics 
 

– Paràmetres fisicoquímics                 4.250 € 
– Hàbitats i vegetació       3.000 € 
– Fauna       16.000 € 
– Tractament i transferència d’informació        4.500 € 

 
 
Programa 2. FOMENT DEL DESENVOLUPAMENT I LA PARTICIPACIÓ 
 
Consells, comissions i convenis 
 

–Conveni de col·laboració amb la Fundació La Caixa. 

–Acord de col·laboració amb el Departament de Justícia de la Generalitat de Catalunya. 

•Dues persones en treballs substitutoris de condemna. 

–Conveni de col·laboració amb el Parque Natural de la Sierra de Huétor.  

•Edició del fullet d’agermanament. 

–Conveni amb el Principat d’Astúries. 

•Intercanvis de personal. 

–Reunions amb Ajuntaments, institucions, entitats interessades.   
 
Política agrícola, forestal, turística i cultural 
–Subvencions 

•EFA, EF, HAPA, ES i C 
–Programa cultural “Viu el parc”  

•“El parc a Taula” 
•“Poesia als Parcs” 

–Rutes Literàries 
–Cicle d’estiu al Marquet  
–Fires, Exposicions i Congressos 

•Agrotur, Festes Mediambientals (Festambiente, Festa del Mare, Festventú, Natur, 
Mediterre, Parklife) 
•Europarc, Europarc-Espanya i Arc Llatí  

 
 
Infrastructures i serveis generals 

 

–Garatge a Terrassa 

•Projecte i inici de la primera fase 

–Servei de recollida d’escombraries.  

–Xarxa viària i senyalització 

• Camí de Lligabosses 

• Projecte de senyalització 2005 (Reunió GC) 
 
 
Programa 3. ÚS SOCIAL 
 
Equipaments 

–Manteniment general d’equipaments 
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–Itinerari adaptat a l’Obac Vell ( en conveni amb la Fundació Privada Mina Aigües de Terrassa) 

•Fase I i II (accessos, aparcament  i ferm) 

–Millores a l’Àrea del Torrent de l’Escaiola.  

–Millores a l’Àrea de la riera de les Nespres 

–Millores a l’Àrea de Les Arenes 

–Millores a la Casa Nova de l’Obac 
 
 
Activitats 
 

– Pla d’Informació 

– Implantació de protocols d’informació del Sistema Q de qualitat turística en Espais Naturals 
Protegits  

– Programa “Coneguem els nostres Parcs” 

– Bus Parc (converses amb la GenCat) 

– Cercle d’Amics dels Parcs Naturals 
 
 
 
 
Programa 4. ACTIVITATS GENERALS I DE SUPORT 
 

– Adquisició d’un vehicle tot-terreny 

– Posada en marxa del Newsletter (Agenda, Notícies, etc.) 

– Estudi de la xarxa de radiotelecomunicació  
 
 
3. Línies generals del Programa 2006. 
 
El Sr. Àngel Miño es refereix al document lliurat per correu als assistents i exposa els aspectes més 
rellevants del programa d’activitats previst per al 2006: 
 
“Pla Integral de gestió, d’acord amb els objectius bàsics de gestió del parc: 
 

– Conservació i valoració del  Patrimoni Natural i Cultural. 
– Promoció d’un desenvolupament compatible amb la dinàmica dels ecosistemes i la qualitat del 

paisatge. 
– Ordenació i garantia de l’Ús Públic 

 
 
Ús Públic 2006 

– Redacció del Pla d’ús públic 
– Xarxa bàsica d’equipaments 
– Desenvolupar el Sistema Q 

 
 
Desenvolupament 2006 

– Pla de desenvolupament 
– Revisió de les bases de subvencions 
– Creació de producte/marca 
– El paper dels equipaments en el desenvolupament  
– Dinamització de programes de desenvolupament local (Pla de futur, Vall d’Horta, riu Ripoll, etc) 
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Patrimoni Natural 2006 

– Programes de conservació i gestió 
– Espècies i hàbitats de la Xarxa Natura 2000 
– Espècies i hàbitats singulars 
– Boscos 
– Mosaic pecuari agro forestal 
– Hàbitats riberencs, cursos fluvials i zones humides 
– Roquissars, codines i coves 

 
 
Patrimoni Cultural 2006 

– Programa de gestió del patrimoni 
– Promoció dels elements singulars 

o Tines 
o Patrimoni hidràulic 

 
Projectes d’inversions del Parc Natural de Sant Llorenç del Munt i l'Obac 2006 

– Garatge de Terrassa. Fase II    122.000 € 
– Remodelació del Coll d’Estenalles   120.000 € 
– Funcionament operatiu del Marquet de les Roques   60.000 € 

 
 
Programa en col·laboració amb La Caixa 2005-09 
 
El Conveni Diputació de Barcelona amb La Caixa, Obra Social La Caixa te dos objectius fonamentals: 
 

– Impulsió del Pla de gestió integral per a la conservació de la Xarxa de Parcs Naturals 
– Ocupar persones en risc d’exclusió social 

 
I desenvoluparà els següents projectes: 

 Plans de gestió integral 
 

– Pla d’ús Públic (Diagnosi i estructura): 15.000 €, Contracta Diputació de Barcelona 
– Pla de desenvolupament (Diagnosi i estructura): 15.000 €, Contracta Diputació de Barcelona 
– Pla director d’ordenació de la Vall d’Horta: 18.000 €, Contracta La Caixa 
– Pla director d’ordenació de La Mola-Montcau: 12.000 €, Contracta Diputació de Barcelona 

 

 Manuals de gestió d’hàbitats (per a tota la Xarxa) 

 
– Espais fluvials   60.000 €    Contracta Diputació de Barcelona 
– Alzinars i les suredes  60.000 €    Contracta Diputació de Barcelona 

 

 Redacció i execució de projectes  
– Treballs de millora en zones afectades per incendis 

• Retirada de brancada, restauracions i millores d’hàbitats: 60.000 €, Recursos Solidaris 
(Nov05-mai06), Contracta La Caixa 

 

• Restauració de talussos i construcció d’obres de fàbrica a la riera de la Vall d’Horta: 
102.000 €, Naturalea (Nov05-mai06), Contracta La Caixa 

 

 Itinerari adaptat a l’Obac Vell (Infrastructures d’Interpretació i senyalització) 
– Redacció del projecte: 6.000€, Fonollà Arquitectura, (Nov05-des05), Contracta 

Diputació de Barcelona 
 

– Execució del projecte: 78.000 €, Diverses, (Abr06-Jun06), Contracta La Caixa 
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–   
4. Proposta de línies bàsiques de la xarxa de mobilitat per a l’ús públic del Parc 

 Itineraris a peu 

 Senders de Gran Recorregut 

 Xarxa apta per a BTT, cavalls 

 Xarxa apta per a vehicles 
 
 
El Sr. Àngel Miño exposa un primer anàlisi fet des del parc per a caracteritzar els diferents tipus 
d’itineraris, camins i rutes que es fan al parc i a d’altres indrets: 
 
Itineraris a peu  

 Usuaris de cap de setmana 

 Preparació lleugera de la visita 

 Aptes pes a un gran públic (dificultat, durada i autoguiatge) 

 Tenir elements d’interès 

 Possibilitat d’accessibilitat 

 Exclusivitat d’usuaris 

 Tots els equipaments d’acollida i els nuclis dels municipis han de tenir un 
 
 
Senders de gran recorregut  

 Usuaris avançats 

 Travessa del parc (de nucli a nucli) 

 Senyalització lleugera a encreuaments i llocs d’interès (direccionals, advertiments) 

 Participació de les entitats interessades 

 Transitar per equipaments d’acollida i zones de serveis 
 
Xarxa de BTT, Cavall  

 Usuaris avançats 

 Travessa del parc (de nucli a nucli) 

 Senyalització lleugera a encreuaments i llocs d’interès (direccionals, advertiments) 

 Participació de les entitats interessades 

 Transitar per equipaments d’acollida i zones de serveis 

 Comparteixen usuaris 
 
 
Xarxa apta per vehicles  

 Usuaris avançats (tot-terreny) 

 Travessa del parc (de nucli a nucli) 

 Senyalització lleugera a encreuaments i llocs d’interès (direccionals, advertiments) 

 Participació de les entitats interessades 

 Transitar per equipaments d’acollida i zones de serveis 

 Comparteixen usuaris 
 
 
Continua explicant que caldrà planificar la xarxa de mobilitat dins el Pla d’Ús Públic del Parc i comptant 
amb els següents condicionants: 
 
Accessos  

 Vies d’entrada principals 

 Zones freqüentades 
 
Elements descriptius per a la diagnosi 

 Àrees de baixa visitació 

 Nuclis poc desenvolupats 
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 Nuclis amb elements d’interès 

 Vies d’entrada potencials 

 Zones poc freqüentades 
 
I la planificació que es faci amb el consens dels sectors implicats. També explicita un criteris bàsics i 
generals que han d’inspirar el Pla d’Ús Públic i que ja es varen exposar a l’anterior reunió:  
 

• Entendre el parc en l’àmbit geogràfic, municipal i de comunicacions, més enllà dels límits 
administratius. 

• Els municipis són parc i el parc són els municipis. El projecte ha de ser coincident. 

• Consens amb els municipis per a la valoració i potenciació dels elements d’interès 
 
 
 
 
 
5. Torn de paraules 
 
 
Al llarg de la sessió es van produir diverses consultes referides a temes diversos que s’han aplegat en 
aquest punt de l’ordre del dia. 
 
El Sr. Jaume Galofre es congratula de que es canviï l’ordre de les reunions del Consell Coordinador i de 
la Comissió Consultiva. 
 
El Sr. Toti Garcia considera que el cas de La Mola és d’extrema gravetat per la quantitat de visitants i  
pregunta per la dotació pressupostària de 12.000 € de La Mola. 
 
El Sr. Àngel Miño explica que des del parc també es valora la situació de La Mola de forma crítica i és 
precisament per això que s’ha proposat i s’ha aprovat la redacció del Pla director dels accessos a La 
Mola i el Montcau, dins el conveni amb La Caixa, valorat en 12.000 €., per a establir els criteris  i les 
accions que cal emprendre per a racionalitzar la visitació i ordenar els accessos i les zones 
d’aparcament. Aquestes mesures han de permetre baixar de forma paulatina i d’acord amb el 
concessionari de l’equipament rebaixar la pressió sobre l’entorn i millorar l’experiència del visitant. 
 
Els Srs. Jaume Galofre, Salvador Vives, Àngel Casanovas, Joan Ignasi Calderón, Toti Garcia i Ramon 
Casamada fan diverses aportacions en relació a l’equipament en el sentit de no publicitar-lo, rebaixar la 
visitació, millorar l’atenció a la gent que no dina al restaurant, constatar que els animals de càrrega 
erosionen i que es podrien trobar solucions ubicant-los a altres llocs, etc. 
 
El Sr. Ramon Espinach creu que s’ha de ser caut en les anàlisis i en les solucions que s’adoptin, tractant 
de no culpabilitat l’usuari de tot. Cal veure’l com un agent més que pot col·laborar. Cal tenir en compte 
que La Mola i el restaurant ja hi eren de fa molt de temps i que per tant, les mesures que es proposin 
seran indirectes millorant i allunyant els aparcaments i endurint la traça dels camins per evitar l’erosió. 
 
La Sra. Marina Muntada s’interessa per l’estat de reconstrucció del pont de l’Àrea d’esplai de Les Arenes, 
diu que caldria replantejar-se la conveniència de cercar una altra proposta pel creuament del Ripoll, 
doncs les avingudes han demostrat que la solució actual no és bona, i comenta que fora bo que la 
Diputació es sumés a la sol·licitud que han fet els ajuntaments de Castellar del Vallès i de Sant Llorenç 
Savall a l’ACA perquè prioritzin la neteja de la llera del Ripoll. 
 
El Sr. Ramon Espinach respon que la Diputació s’hi sumarà, que facin arribar una còpia de la sol·licitud, 
que l’ACA  ha donat llum verda al projecte de reparació de la passera i que hauria de ser l’ACA qui es 
pronunciés sobre la idoneïtat de l’actual proposta.  
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El Sr. Jaume Galofre pregunta per les dotacions pressupostàries dels Manuals de gestió d’hàbitats per a 
tota la Xarxa: Espais fluvials amb 60.000 €  i Alzinars i les suredes amb 60.000 €. 
 
El Sr. Martí Domènech respon que una de les prioritats de La Caixa és la gestió del medi natural i que per 
a gestionar correctament el medi natural, calen manuals de gestió, en aquest sentit s’ha començat per la 
redacció del d’espais fluvials i del d’alzinars i suredes. Comenta que aquests manuals editats 
s’elaboraran conjuntament amb altres agents com les universitats. 
 
La Sra. Marina Muntada, en al·lusió a la caracterització dels diversos itineraris, fa notar que cal incorporar 
la xarxa de senders excursionistes a l’anàlisi. 
 
El Sr. Àngel Miño  respon que no s’han inclòs per que es tractava d’analitzar la mobilitat del públic 
majoritari, però que és evident que cal incorporar aquesta xarxa de senders excursionistes al pla d’ús 
públic. 
 
El Sr. Francesc  Macià pregunta si una oferta de rutes 4x4 que es dóna al Montnegre-Corredor es podria 
donar a Sant Llorenç. 
 
El Sr. Àngel Miño respon que, sense que el parc la promogui, aquesta oferta ja hi és, que només cal 
navegar per Internet, mirar les llibreries, etc. i comprovar-ho.  Exposa que la legislació que regula l’accés 
motoritzat al medi natural presenta algunes disfuncions entre el Decret i el Reglament que el regula, pel 
que fa a l’amplada dels camins i això complica la gestió i el seguiment de les activitats presumptament 
il·legals. 
 
El Sr. Martí Perich comenta que, pel tipus de terreny, a Sant Llorenç del Munt i l’Obac les pistes no poden 
ser més amples, de forma que es poden diversificar els usos sense haver de construir pistes molt més 
amples i presentar-les com a excepcions del Decret. 
 
El Sr. Martí Domènech creu que cal explicitar el problema del motorisme il·legal, arbitrar solucions i, així, 
planificar l’ús públic. 
 
El Sr. Francesc Macià opina que en el fons ja hi ha una oferta d’ús públic del Parc Natural de Sant 
Llorenç del Munt i l'Obac que dóna igual importància a totes les categories i objectius. Creu que és legítim 
que els municipis del nord tinguin interès en l’ús públic, però també cal pensar en la conservació. 
 
El Sr. Jaume Galofre opina que el parc va ser creat per a la conservació i no per altres motius i exposa 
que cal tenir en compte la geologia dels diferents espais i que si tothom pot anar per tot arreu, deixarà de 
ser un parc natural. 
 
El Sr. Joan Ignasi Calderón es mostra d’acord amb el Sr. Jaume Galofre i opina que finalment s’haurà de 
dir no a alguna activitat i que no pot ser que pel fet de que es visqui es pugui fer tot el que es vulgui. 
 
El Sr. Lluís Llorens replica que cal regular-ho, cal determinar una xarxa, uns horaris, unes limitacions, 
però que es pugui anar pels camins. 
 
El Sr. Àngel Casanovas exposa que ja fa quatre anys que es va iniciar un acord per a regular l’escalada i 
que actualment està resultant un èxit. Creu que ara no pot dir als seus associats que es podrà passar per 
tot arreu en quad. 
 
El Sr. Martí Domènech puntualitza que això no s’ha dit, que les lleis i les normes estan ja fetes, que ara 
mateix es pot passar per una sèrie de camins i que mitjançant la reflexió ens hem d’avançar als 
problemes dotant-nos d’un pla. 
 
El Sr. Ramon Espinach opina que les regles del joc estan clares i que cal actuar de la mateixa manera 
que per a la regulació de l’escalada. 
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El Sr. Quim Vancells pregunta si es poden introduir temes a debat, ja que l’ADF de Matadepera voldria 
presentar el projecte de Prevenció de Grans Incendis Forestals a la Comissió i parlar del tema. 
 
El Sr. Ramon Espinach assenteix i manifesta que es pot fer una convocatòria extraordinària o be 
incorporar el tema com un punt de l’ordre del dia de la propera reunió. 
 
El Sr. Toti Garcia explica que tenen diverses idees per a incloure en la prevenció d’incendis amb 
pressupost per a la seva execució com la incorporació de ramats (ex ramat de Can Torres)per a rebaixar 
la massa combustible del bosc o per a mantenir les franges de baixa combustibilitat. 
 
El Sr. Martí Perich diu que s’han fet diversos estudis de ramaderia al Consorci de les Valls del Montcau 
que demostren que si hi ha molta vegetació hi ha més incendis. 
 
El Sr. Ramon Espinach creu que no s’ha d’inventar res, que s’ha de fer amb els propis recursos existents 
i potenciant-los i posa com exemple el cas del Parc del Montnegre i el Corredor on un ramat de la zona 
manté la franja existent. 
 
El Sr. Xavier Roget opina que en general hi manquen infrastructures i recursos humans (ramaderia i 
pastors). 
 
El Sr. Lluís Llorens s’interessa per l’estat d’una sol·licitud de l’ADF del Bages per a la construcció d’una 
bassa per a la prevenció d’incendis apta per a helicòpters i per l’informe d’usos de la casa del Puig de la 
Balma. 
 
El Sr. Ramon Espinach respon que l’informe de la bassa s’està redactant i que el canvi d’usos d’un mas 
cal fer-lo d’acord amb la Llei del sòl i manifesta el parer de parlar de casos individuals fora del marc de 
les reunions de la Comissió Consultiva. 
 
 
I no havent-hi més preguntes al torn de paraules, es dóna per finalitzada la reunió de la Comissió 
Consultiva a les 19,45 h. 
 


